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Antal  stemmeberett igede: 14 medlemmer.

Valg af dirieent.

Niels Sorensen fra hus no.

Valg af stemmeteller.

Niels Sorensen fra hus no.

86 blev valgt  som dir igent.

86 tog ogsS denne opgave.

Beretningen var omdelt  sammen med indkaldelsen t i l  a l le husstande, s6 al le kunne forberede sig

med sporgsmSl.  Der var ingen sporgsmSl el ler  indvendinger t i l  beretningen. Beretningen blev

godkendt med al le stemmer.

Regnskab for 2007.

Kasserer Arne Wilms gennem gik regnskabet for 2007. Der var ingen sporgsmil el ler indvendinger

t i l  regnskabet, som blev godkendt med al le stemmer.

Forslaq fra bestvrelsen.

A. Budget og kontingent for 2009

Kasserer Arne Wilms gennem gik budget for 2009. Budget for 2009 blev godkendt med a lle

stemmer.

Forslag fra medlemmer.

Der var ingen forslag fra medlemmer.

Vale til bestvrelsen.

Formand Tom Vodstrup var p6 valg og blev genvalgt  med al le stemmer.

Karin Ri is Andersen var p5 valg og blev genvalgt  med al le stemmer.

Vale af 2 suppleanteJ for bestvrelsen.

Niels SOrensen blev genvalgt  son suppleant.

Hans Ul lman blev genvalgt  som suppleant.



Valg af revisorer samt 1 revisorer suppleant.

Margar i ta Christensen og Per Bak Pedersen blev genvalgt  som revisorer og Mart in Olsen blev

genva lgt  som revisor suppleant.

Evt.

Der blev spurt  t i l  vores kabel TV. Om bestyrelsen var bekendt med d6r l ig s ignal .  Arne Wilms sagde,

at hvis der er nogle som har problemer med deres signal ,  skal  de kontakte kabel- tv /  You see

(8O8O4O5O), som de hedder i  dag. Det er You see der har forpl igt igelsen for at  der er s ignal  f ra box

og t i l  forste st ikd6se i  hus, med andre ord, er det dem, der skal  betale for gravearbejde og nyt

kabel.  Man kan lase mere om det pi  vores hjemmeside.

Al lan Forstel ing fra hus no. 68, spurgte om man kunne ret te henvendelse t i l  inst i tut ionen i  no.1

vedrorende deres storskral, da det naesten altid bliver sat ud, lenge for det bliver afhentet. Hvis

det forsetter, vil bestvrelsen rette henvendelse til dem og hvis det ikke hjalper, vil der blive rettet

henvendelse t i l  Greve kommune.

Al lan Forstel ing fra hus. No. 68 spurte ogsi  om den regnvandsr ist  pi  stamvejen son er sunket ikke

kunne bl ive lavet.  Bestyrelsen tager en snak med Ki ldebrondeg6rd vedr@rende rep. af  r ist ,  da det

ogsi  er deres. Lars fra hus no. 72 gjorde l igeledes bestyrelsen opmerksom p6, at  r isten ud for hus

76 m6ske skul le ses p6. Lars fra hus no. 72 gjorde opmerksom om vores f l isegange ikke var pane.

For det f6rste, er der fliser der ikke ligger jevnt, for det andet er der vokset si meget gres ud pi

f l iserne, s6 gang arealet  er skrumpet ind. Bestyrelsen vi l  k igge pi  de ujavne f l iser.

Bestyrelsen gjorde opmarksom p6, at  det er den enkelte husejer som har f l isegang op t i l  deres

grund, der skal  holde dem rene. Ligeledes er det ogsi  den enkelte husejer,  der skal feje deres

vejstykke ved kantstenen ud for deres hek. Vi henstiller til at alle husejere sorger for at f6 fejet, da

det ikke ser gbdt ud og for det andet bl iver vores regnvandsbronde fy ldt  og med skidt  og kan

stoppe vores kloaker,  og hvis der kommer l ige si  meget regn som sidste ar,  kan vi  r is ikere at  der

kommer oversvommelse. Ligeledes odelaegger det ogs6 asfal ten, nir  gres og ukrudt vokser op af

asfal ten.

Bestyrelsen blev opfordret til overfor den enkelte grundejer at p6tale forhold som vi som

grundejere skal  sorge for.  Her tankes pi  f .eks.:  Kl ippe hek, beskare treer det henger ud over

stier og veje, holde fortove og kantstene rene samt sl5 gres uden for parcellen.

Der var stor opbakning fra medlemmerne om, at  hvis det ikke bl iver bedre, skal  bestyrelsen f6

foreningens gartner t i l  at  udfpre de pAtal te opgaver som efterfolgende skal  betales af  den enkelte

grundejer.

Formand Tom Vodstrup
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